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Na závěr roku 2023 se Dopravní komise věnovala celkovému zhodnocení průběhu a výsledků své 

činnosti v uplynulém období.  

 

Komise s radostí konstatuje pozitivní výsledky, zejména v oblasti nově opravených komunikací. 

 

V příštím roce se chce komise věnovat a zlepšit komunikaci s občany. 

 

Dále bychom rádi vyjádřili svou vděčnost a pochvalu údržbě obce a hasičům za jejich pohotovost a 

odvážné úsilí během zimních měsíců. Jejich oddanost a nasazení přispěly k bezpečnosti a 

plynulosti dopravy v naší obci. Děkujeme za jejich neustálou pohotovost a ochotu pomoci v 

náročných podmínkách. 

 

 

 

Zapsal Tomáš Krajíček 


